
De leden van onze Wildbeheereenheid(WBE) bestaan uit jachthouders (bezitters van een 
jachtpachtcontract) en jachtaktehouders welke actief zijn binnen onze regio.  
Om in bezit van een jachtakte te komen dient men een serieuze opleiding te volgen en wordt men 
aan een jaarlijkse controle door overheidsinstanties onderworpen en met vastgestelde regelmaat 
aan een thuiscontrole. Alle jagers in onze WBE zijn betrokken bij in onze WBE gelegen jachtvelden.  
De motivatie voor een gezonde wildpopulatie is hoog. 
De meeste jagers zijn reeds jarenlang in een jachtveld actief en kennen dit als hun broekzak.      
Om te voldoen aan de wettelijke verplichting om schade tijdig te voorkomen is er goede 
communicatie opgezet met de landbouwers.  
Jaarlijks wordt er in onze WBE geteld op verzoek van de Faunabeheereenheid(FBE). 
Deze tellingen worden gebruikt door de FBE als onderbouwing van de faunabeheerplannen. 
 
Enerzijds bevreemd het ons zeer dat de telgegevens van een notabene door de overheid 
aangewezen instantie blijkbaar niet worden benut indien er ingrijpende besluiten genomen gaan 
worden? 
Anderzijds kunnen wij ons wel voorstellen dat er een verbetering mogelijk is voor wat betreft de 
telling van konijn en haas. 
Op het grootste jachtveld wordt er in onze WBE jaarlijks in het najaar met warmtebeeld het haas 
geteld. Deze telling is op eigen initiatief gestart met als doel een zorgvuldige afweging te kunnen 
maken. 
Door de stand te reguleren in het najaar met een benuttingsjacht voorkomen we dat er in het 
voorjaar teveel schade ontstaat aan jonge gewassen door het haas en er dan opgetreden moet 
worden terwijl het haas in deze periode juist zijn jongen grootbrengt.   
Overigens herkennen wij het beeld dat het slecht gaat met het haas totaal niet. 

Verder wordt er in onze WBE veel vrijwilligerswerk verricht, zoals het plaatsen van broedkorven voor 
eenden, de jaarlijkse tellingen, bijdrage aan polderdagen, schadebestrijding waarbij veel tijd wordt 
gestoken in verjagen door middel van vlaggen of menselijke interactie, schoonmaken in de polder,  
schouwen van te maaien velden op reekalfjes en afhandeling van wildaanrijdingen.  
In onze WBE is men uitstekend in staat om ieder seizoen te beoordelen of de jachtvelden 
benuttingsjacht kunnen verdragen.  
Overigens is de benuttingsjacht slechts een klein onderdeel van onze totale inzet en tijd. 
Door opeens eenzijdig een stuk verantwoordelijkheid weg te nemen bij de jagers, op basis van voor 
ons onduidelijke tellingen, geeft geen vertrouwen.  
Wij vrezen dat dit een negatief effect zal krijgen op de motivatie voor het vele vrijwilligerswerk. 
Tot slot zouden wij graag zien dat besluiten genomen worden op basis van reële feiten en cijfers. 
Besluiten nemen op basis van cijfers van een, overigens uitstekend, vogelonderzoeksbureau omdat 
de tellingen via de door de overheid aangewezen instanties (FBE, WBE) niet voldoen aan een 
blijkbaar vereiste standaard lijkt ons geen proeve van bekwaam en gefundeerd beleid. 
Wij zien dan liever een inzet op een kwalitatieve verbetering van de telmethodiek zodat het CBS hier 
zijn goedkeuring aan kan geven.      


